
 
 
 
 

Övriga eventuella ärenden 
Välfärdsområdesstyrelse 16.12.2024 § 301 

Enligt 161 § i Österbottens välfärdsområdes förvaltningsstadga avgörs ärendena vid ett 
sammanträde på föredragning av en tjänsteinnehavare. Enligt 160 § i förvaltningsstadgan 
kan organet om föredraganden föreslår eller om en ledamot framställer ett understött 
förslag med majoritetsbeslut ta upp till behandling ett ärende som inte nämns i kallelsen till 
sammanträde. 

Under denna paragraf kan man exempelvis delge information, upplysa om ärenden, väcka 
motioner och ställa frågor. 

Dokument styrelsen för kännedom: 

- Skrivelse till styrelsen för Österbottens välfärdsområde, Vörå 

- Svar på skrivelsen från styrgruppen för elevhälsa i Vörå 

- Skrivelse från Geritrim 

- Namninsamling; Kristinestad 

   

Beslut: 
Vid sammanträdet ställde följande ledamöter frågor: 
David Pettersson frågade upp om hur psykiatrin i norra området är organiserad och 
önskade också att någon tjänsteinnehavare från RFV deltar i styrelsens möte i något 
tillfälle för att diskutera samarbetet mellan välfärdsområdet och RFV. 
Annica Haldin lyfte upp frågan om Fimlabs provtagning i norra området, där det planeras 
ändringar från februari 2025. 
Rainer Bystedt önskade få en tydligare uppföljning vad som sparats i eurobelopp genom 
de olika åtgärderna i framtids- och anpassningsprogrammet. Bystedt önskade också att 
tillräckligt tydlig information ges när klienter ska flyttas från en boendeenhet till annan i och 
med styrelsens beslut i servicenätverket. Bystedt och Rantala frågade också upp hur 
barnskyddets verksamhet i norr utvecklats.  
Rantala önskade få information om svarstider vid alarm från klienter med trygghetslarm. 
Lindqvist och Willman tog upp frågan om Geritrims samarbete med välfärdsområdet. 
   
Dokumenten som nämnts i föredragningslistan och ledamöternas frågor antecknades för 
kännedom. Tjänsteinnehavarna ger vid behov närmare svar på frågorna vid styrelsens 
kommande lägesbilder. 

 


